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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogy lehet ez?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt időkben a kormány tagjai különféle nyakatekert módokon próbálták megindokolni, miért
éri meg nekünk az, hogy 320 milliárd forintnyi állami támogatást, azaz közpénzt költünk arra, hogy
a kínaiak itt szerelhessék össze az akkumulátoraikat.

Az egyik visszatérő indoklás az, hogy a beruházás munkahelyeket fog teremteni a magyaroknak. A
kínai gyártó azonban nemrég arról  beszélt,  hogy a 9 ezer  munkahely jelentős részét kínaiakkal
szándékozzák feltölteni.  Tehát  elköltünk 320 milliárdot,  de mire is?  Arra,  hogy egy kínai  gyár
külföldi piacra készülő akkumulátorokat szereljen itt össze, kínai vendégmunkásokkal, miközben a
debreceniek levegőjét, ivóvizét és termőföldjét is tönkreteszik?

Képviselőtársaim, a tanárok fizetésemelése 270 milliárd forintba kerülne,  de arra nincs pénz.  A
kórházak adóssága 30 milliárd, de annak a kifizetését sem sieti el a kormány. Az orbáni infláció
hatását,  az  áremeléseket  és  az  élelmiszer-drágulást  naponta  tapasztalhatjuk,  de  az  emberek
támogatására még a szándék sincs meg.

A kínai állam kiszolgálására, arra bezzeg van pénz bőven. Orbán nemcsak a debrecenieket árulta el,
hanem az egész országot is, ő az, aki nem segít a magyarokon, miatta élünk rosszul! Nincs még egy
kormány, amely ennyire közömbös lenne a népe szenvedése iránt egy maga okozta válság közepén,
és amíg Orbán van hatalmon, nincs is esély, hogy ez megváltozzon. Ezért mára az Árnyékkormány
maradt  Magyarország  egyetlen  reménye  arra,  hogy  az  adófizetők  pénzét  tényleg  a  magyar
emberekre költsék.

Kérdezem Miniszter urat:

Tényleg vendégmunkások fognak a gyárban dolgozni, ahogy a kínai gyártó állította? Hogy lehet az,



hogy kínai akkugyárra van 320 milliárd,  de az emberek támogatására az orbáni infláció okozta
megélhetési válság közepén egy fillér sem jut?
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